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  Protokół  nr  VIII/07 
 
z obrad VIII sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 24 kwietnia 2007 roku                 
w godzinach  1200    - 1415    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku. 
W obradach uczestniczyło 22 radnych,  na ogólny stan 22 (lista obecności w załączeniu  
do protokółu).   
 
  

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Zmiany w porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
5. Sprawozdanie z działalności  Ełckiego Centrum Kultury  w 2006 roku. 
6. Sprawozdanie z działalności  Miejskiej Biblioteki Publicznej  w 2006 roku. 
7. Prezentacja  „Administratora” sp. z o.o. w Ełku. 
8. Podjęcie uchwał  w  sprawach: 

1) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Ełku Jacka Janusza 
Mrozka, 
2) powołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku, 
3) przystąpienia Gminy Miasta Ełk do tworzącego się Stowarzyszenia „Szesnastka”, 
4) skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie wniesionej przez 
mieszkańców miasta Ełku na uchwałę Rady Miasta Ełku nr XLVI/396/06 z dnia 23 
maja 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego tereny położonego w Ełku „Ełk – Osiedle Jeziorna” oraz na uchwałę 
nr VI/54/07 z dnia   27 lutego 2007 r. w sprawie wezwania złożonego przez 
mieszkańców miasta Ełku do usunięcia naruszenia prawa w  uchwale nr XLVI/396/06 
z dnia 23 maja 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego   w Ełku „Ełk- Osiedle Jeziorna”, 
5) skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie wniesionej przez 
Danutę    i Waldemara Nawrockich na uchwałę Rady Miasta Ełku nr XLVI/396/06 z 
dnia 23 maja 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego tereny położonego w Ełku „Ełk – Osiedle Jeziorna” oraz na uchwałę 
nr VI/53/07 z dnia   27 lutego 2007 r. w sprawie wezwania przez Danutę i Waldemara 
Nawrockich do usunięcia naruszenia prawa w uchwale nr XLVI/396/06 z dnia 23 
maja 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego    w Ełku „Ełk- Osiedle Jeziorna”, 
6) wyznaczenia pełnomocnika do reprezentowania  Rady Miasta Ełku i podejmowania 
wszystkich czynności w toku postępowania przed Wojewódzkim Sądem 
Administracyjnym  w Olsztynie w sprawach: sygn.akt II SA/OI 454-464/07, sygn. akt 
II SA/OI  465-475/07, 
7) zmian w budżecie miasta Ełku na 2007 rok, 
8) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego, 
9) procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju i szczegółowości materiałów 
informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu, 
10) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ełku. 

9. Podjęcie Apelu w sprawie poszerzenia kognicji Wydziału Pracy w Sądzie 
Rejonowym   w Ełku o sprawy   z zakresu ubezpieczeń społecznych. 
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10. Podjęcie Stanowiska w sprawie podziału środków finansowych na zakup świadczeń 
zdrowotnych  przez Warmińsko- Mazurski Oddział Narodowego Funduszu Zdrowia  
w Olsztynie. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Oświadczenia i wolne wnioski.  
13. Zakończenie obrad. 
 
Do punktu –1- 

Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski otworzył  VIII sesję Rady Miasta Ełku, 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

Następnie  został odegrany hejnał Miasta Ełku. 
 
 Do punktu –2- 

Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski poprosił o zgłaszanie uwag, 
zastrzeżeń do protokołu nr VII/07  z dnia  27 marca 2007 roku.  

W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski 
poddał od głosowanie przyjęcie protokołu nr VII/07  z dnia 27 marca 2007 roku.;                
22 głosami „za” - jednomyślnie „za” radni przyjęli protokół.  
    
Do punktu –3- 
 Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski poinformował: 
– wpłynęło postanowienie WSA w Olsztynie w sprawie skargi – sygn.akt II SA 476-

486/07,    w którym WSA postanowił odrzucić skargę. W związku z tym zasadne jest, 
aby w punkcie 8 podpunkt 6  wykreślić wyrazy: „ i  sygn. akt II SA/OI 476-486/07”, 

– zaproponował uzupełnić porządek obrad o punkt 10 z tematem – Podjęcie Stanowiska 
w sprawie podziału środków finansowych na zakup świadczeń zdrowotnych  przez 
Warmińsko- Mazurski Oddział Narodowego Funduszu Zdrowia  w Olsztynie.  

Następnie poprosił o  uwagi lub wnioski do porządku obrad.  
   Radni nie zgłosili zastrzeżeń i  wniosków. 
 Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski zaproponował przegłosować 
zmianę porządku obrad  zgodnie z propozycją zgłoszoną, jak wyżej; 22 głosami „za” - 
jednomyślnie „za” radni uzupełnili porządek obrad zgodnie z propozycją 
Przewodniczącego RM. 
        
 Do punktu –4- 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił działalność PM w okresie 
między sesjami, zgodnie ze sprawozdaniem z działalności Prezydenta Miasta Ełku                        
w okresie od dnia  22 marca do 19 kwietnia 2007 roku. Sprawozdanie stanowi załącznik 
do protokołu.   
 Radny R.Baranowski  odnośnie przyjętego zarządzenia Nr 110/2007 w sprawie 
utworzenia funduszu nagród z osobowego funduszu płac na rok 2007. Fundusz został 
utworzony. Radny zgłosił wniosek do PM o uchwalenie regulaminu przyznawania 
nagród, który stanowiłby załącznik do tego zarządzenia. 
 Radny T.Bińczak zwrócił się z zapytaniem odnośnie Zarządzenia Nr 104/2007                
w sprawie nabycia nieruchomości. Jaką nieruchomość miasto nabyło ? 
 Naczelnik Wydziału AGG – poinformował, że sprawdzi i informacja zostanie 
przekazana w następnym kolejnym punkcie obrad.  
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 Do punktu –5- 
 Sprawozdanie z działalności  Ełckiego Centrum Kultury  w 2006 roku,                        

w załączeniu do protokołu. 
Przewodniczący RM A.Orzechowski poinformował, że sprawozdanie to powinno 

stanowić integralną część sprawozdania z wyk. budżetu miasta za 2006 rok.                        
W przyszłym roku nie będzie ono ujmowane jako odrębny punkt obrad sesji. Ponadto 
przypomniał, że komisje branżowe analizowały szczegółowo działalność ECK za 2006 
rok. Komisje nie wniosły zastrzeżeń. Poprosił o  uwagi. 

Ponieważ nie wniesiono zastrzeżeń i nie podjęto dyskusji Przewodniczący RM 
uznał, że sprawozdanie z działalności  Ełckiego Centrum Kultury  w 2006 roku zostało 
rozpatrzone. 
 
 Do punktu –6- 

Sprawozdanie z działalności  Miejskiej Biblioteki Publicznej  w 2006 roku,                   
w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący RM A.Orzechowski poinformował, że tak tak samo jak  przy 
poprzednim sprawozdaniu, sprawozdanie to powinno stanowić integralną część 
sprawozdania z wyk. budżetu miasta za 2006 rok.    Powtórzył, że w przyszłym roku nie 
będzie ono ujmowane jako odrębny punkt obrad sesji. Przypomniał, że komisje branżowe 
analizowały szczegółowo działalność MBP za 2006 rok. Komisje nie wniosły zastrzeżeń. 
Poprosił  o  uwagi. 

Ponieważ nie wniesiono zastrzeżeń i nie podjęto dyskusji Przewodniczący RM 
uznał, że sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej  w 2006 roku 
zostało rozpatrzone. 
 
Do punktu –7- 

Prezes Zarządu  Krzysztof Malinowski zaprezentował  „ADMINITRATORA” sp. 
z o.o. w Ełku przedłożył radnym sprawozdanie Zarządu spółki z działalności w roku 
2006 oraz opinię i raport z badania sprawozdania finansowego sporządzonego za rok 
2006. szczegółowo omówił przedłożone sprawozdania oraz  zakres świadczonych usług 
przez spółkę. Szczegółowa informacja w załączeniu do protokołu. 

 
Do punktu –8- 
1) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta 
Ełku Jacka Janusza Mrozka, w załączeniu do protokołu. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poinformował, że do Biura Rady Miasta 
wpłynęło pismo Prezesa Rady Ministrów Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 30 marca 2007 
roku informujące, że Pan Jacek Janusz Mrozek został powołany z dniem 30 marca 2007 
roku na stanowisko Wicewojewody Warmińsko-Mazurskiego.  W związku z tym, że nie 
można łączyć mandatu radnego Rady Miasta Ełku z funkcją Wicewojewody Warmińsko-
Mazurskiego, przygotowany został projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 
mandatu radnego Rady Miasta Ełku Jacka Janusza Mrozka. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr VIII/73/07 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady 
Miasta Ełku Jacka Janusza Mrozka Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecny radny T.Bińczak. 
 

*   *   * 
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2) Projekt uchwały w sprawie powołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego 
w Ełku,  w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański poinformował, że dotychczasowy 
Zastępca Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego został odwołany  w związku z przejściem 
na emeryturę. Prezydent Miasta ogłosił konkurs na to stanowisko. Wpłynęło 12 ofert,                    
z których wszystkie spełniały wymogi formalne. Na rozmowę kwalifikacyjną zostały 
zaproszone wszystkie osoby, które złożyły oferty. W rozmowie kwalifikacyjnej Pan  
Piotr Artur Gajewski uzyskał pozytywną ocenę prezentacji własnej i wykazał sie 
najlepszą znajomością przepisów dotyczących Urzędu Stanu Cywilnego i kodeksu 
postępowania administracyjnego.  W związku z powyższym Przeydent Miasta na 
stanowisko zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego zarekomendował  p.Piotra 
Artura Gajewskiego                i  wniósł   o podjęcie uchwały. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski zaproponował, aby zgłoszony 
kandydat zaprezentował się radnym. 
 Pan Artur Piotr Gajewski przedstawił swoją karierę zawodową. 
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały             
w sprawie jak wyżej z zarekomendowaną kandydaturą Piotra Artura Gajewskiego;               
20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za” 
radni podjęli Uchwałę Nr VIII/74/07 zmieniającą uchwałę w sprawie  powołania 
Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku.  Uchwała w załączeniu do 
protokołu.    W trakcie głosowania nieobecni radni: T.Bińczak i I.Podwojski. 
 

*  *  * 
3) Projekt uchwały w sprawie  przystąpienia Gminy Miasta Ełk do tworzącego się 
Stowarzyszenia „Szesnastka”,  w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił zreferował temat  i wniósł                       
o podjęcie uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poinformował, że tematem 
zajmowały się Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku. Komisje wydały pozytywne opinie. 
 Radny J.Czepułkowski jest za przystąpieniem Gminy Miasta Ełk do tworzącego 
się Stowarzyszenia „Szesnastka” i będzie głosował za podjęciem uchwały. Uważa, że jest 
to inicjatywa bardzo cenna, jest przejawem tego, że nasze społeczeństwo jest w coraz 
większym stopniu społeczeństwem obywatelskim, które chce i potrafi troszczyć się                   
i występować w istotnych sprawach. „Szesnastka” to oś komunikacyjna województwa, 
która będzie integrować i scalać nie tylko pod względem ekonomicznym, gospodarczym, 
ale również to co nazywamy życiem społecznym. Jest tylko jeden problem -„Szesnastka” 
wypadła z obecnej perspektywy finansowej Unii Europejskiej lat 2007 – 2013. Jej 
realizacja została przesunięta na nową perspektywę finansową od roku 2014 i na kolejne 
siedem lat, decyzją polskiego rządu. Radny nie wie, czy istnieje związek pomiędzy 
decyzją polskiego rządu, a decyzją samorządu województwa, ale zbieżność zdarzeń 
nakazuje przejawić pewien niepokój, przede wszystkim czujność. Otóż samorząd 
województwa skreślił „Szesnastkę” z wojewódzkich priorytetów inwestycji drogowych. 
Jeśli samorząd województwa skreśla „Szesnastkaę” z wojewódzkich priorytetów 
inwestycyjnych w drogownictwie, to trudno się dziwić, że rząd centralny tej inwestycji         
w priorytetach inwestycyjnych państwa nie umieszcza. Dlatego też podejmując uchwałę 
radny ma prośbę o to by przesyłając uchwałę jej adresatom zamieścić w piśmie 
przewodnim wniosek o to, aby samorząd województwa rozważył ponownie ujęcie 
„Szesnastki” na listę priorytetów w województwie. Wówczas dopiero inicjatywa 
powołania stowarzyszenia będzie spójna. 
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  W  związku z brakiem formalnych zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwałę Nr VII/75/07 w sprawie  przystąpienia Gminy Miasta Ełk do 
tworzącego się Stowarzyszenia „Szesnastka”, Uchwała w załączeniu do protokołu.                 
W trakcie głosowania nieobecny radny T.Bińczak. 
 

*   *   * 
4) Projekt uchwały w sprawie skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego                      
w Olsztynie wniesionej przez mieszkańców miasta Ełku na uchwałę Rady Miasta Ełku  
nr XLVI/396/06 z dnia 23 maja 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego tereny położonego w Ełku „Ełk – Osiedle Jeziorna” 
oraz na uchwałę nr VI/54/07 z dnia   27 lutego 2007 r. w sprawie wezwania złożonego 
przez mieszkańców miasta Ełku do usunięcia naruszenia prawa w  uchwale                       
nr XLVI/396/06 z dnia 23 maja 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego  w Ełku „Ełk- Osiedle Jeziorna”,              
w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki zreferował skargę wniesioną do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie  przez mieszkańców miasta Ełku 
na uchwałę Rady Miasta Ełku nr XLVI/396/06 z dnia 23 maja 2006 r. w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego tereny położonego w 
Ełku „Ełk – Osiedle Jeziorna” oraz na uchwałę nr VI/54/07 z dnia   27 lutego 2007 r. w 
sprawie wezwania złożonego przez mieszkańców miasta Ełku do usunięcia naruszenia 
prawa w  uchwale nr XLVI/396/06 z dnia 23 maja 2006 r. w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Ełku „Ełk- 
Osiedle Jeziorna” oraz omówił propozycję udzielenia odpowiedzi w formie 
przedstawionego projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poinformował, że tematem 
szczegółowo  zajmowały się  Komisja Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku oraz 
Komisja Rewizyjne. Komisje zaopiniowały pozytywne  przedłożony projekt uchwały. 
  Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwały Nr VII/76/07 w sprawie  
skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie wniesionej przez 
mieszkańców miasta Ełku na uchwałę Rady Miasta Ełku nr XLVI/396/06 z dnia               
23 maja 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego tereny położonego w Ełku „Ełk – Osiedle Jeziorna” oraz na uchwałę 
nr VI/54/07 z dnia   27 lutego 2007 r. w sprawie wezwania złożonego przez 
mieszkańców miasta Ełku do usunięcia naruszenia prawa w  uchwale nr 
XLVI/396/06 z dnia 23 maja 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Ełku „Ełk- Osiedle 
Jeziorna”.Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny 
T.Bińczak. 
 

*  *  * 
5) Projekt uchwały w sprawie skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Olsztynie wniesionej przez Danutę    i Waldemara Nawrockich na uchwałę Rady Miasta 
Ełku nr XLVI/396/06 z dnia 23 maja 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego tereny położonego w Ełku „Ełk – Osiedle Jeziorna” 
oraz na uchwałę nr VI/53/07 z dnia   27 lutego 2007 r. w sprawie wezwania przez Danutę 
i Waldemara Nawrockich do usunięcia naruszenia prawa w uchwale nr XLVI/396/06 z 
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dnia 23 maja 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego    w Ełku „Ełk- Osiedle Jeziorna”, w załączeniu do 
protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki omówił skargę wniesioną do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie przez Danutę i Waldemara 
Nawrockich na uchwałę Rady Miasta Ełku nr XLVI/396/06 z dnia 23 maja 2006 r.                
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego tereny 
położonego w Ełku „Ełk – Osiedle Jeziorna” oraz na uchwałę nr VI/53/07 z dnia                     
27 lutego 2007 r. w sprawie wezwania przez Danutę i Waldemara Nawrockich do 
usunięcia naruszenia prawa w uchwale nr XLVI/396/06 z dnia 23 maja 2006 r. w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego    w 
Ełku „Ełk- Osiedle Jeziorna”. Omówił propozycję udzielenia odpowiedzi w formie 
przedstawionego projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poinformował, że tematem 
szczegółowo  zajmowały się  Komisja Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku oraz 
Komisja Rewizyjne. Komisje zaopiniowały pozytywne  przedłożony projekt uchwały. 
  Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr VII/77/07 w sprawie 
skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie wniesionej przez 
Danutę    i Waldemara Nawrockich na uchwałę Rady Miasta Ełku nr XLVI/396/06 z 
dnia 23 maja 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego tereny położonego w Ełku „Ełk – Osiedle Jeziorna” oraz na uchwałę 
nr VI/53/07 z dnia   27 lutego 2007 r. w sprawie wezwania przez Danutę i 
Waldemara Nawrockich do usunięcia naruszenia prawa w uchwale nr XLVI/396/06 
z dnia 23 maja 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego    w Ełku „Ełk- Osiedle Jeziorna”, Uchwała                        
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny  T.Bińczak. 
 

*   *   * 
 
6) Projekt uchwały w sprawie  wyznaczenia pełnomocnika do reprezentowania  Rady 
Miasta Ełku i podejmowania wszystkich czynności w toku postępowania przed 
Wojewódzkim Sądem Administracyjnym  w Olsztynie w sprawach: sygn.akt II SA/OI 
454-464/07, sygn. akt II SA/OI  465-475/07,  w załączeniu do protokołu. 
 Nie podjęto dyskusji. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr VII/78/07 w sprawie  wyznaczenia pełnomocnika do reprezentowania  
Rady Miasta Ełku i podejmowania wszystkich czynności w toku postępowania przed 
Wojewódzkim Sądem Administracyjnym  w Olsztynie w sprawach: sygn.akt II 
SA/OI 454-464/07, sygn. akt II SA/OI  465-475/07.  Uchwała w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecny  radny  T.Bińczak. 
 

*  *  * 
7) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2007 rok, w załączeniu 
do protokołu. 
 Skarbnik Miasta J.Wróbel omówił propozycję zmian w budżecie miasta. Zgłosił 
autopoprawkę do zapisu w § 1 pkt 4 wyraz rozdysponowania zamienić wyrazem 
rozwiązania. Następnie w imieniu Prezydenta Miasta  wniósł o podjęcie uchwały. 
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 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poinformował, że tematem 
zajmowały się Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku. Komisje  pozytywne zaopiniowały propozycję zmian    
w budżecie miasta. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej 
uwzględniający autopoprawkę zgłoszoną przez Skarbnika Miasta; 21 głosami „za”, przy 
0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę            
Nr VII/79/07 w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2007 rok. Uchwała            
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Bińczak. 
 

*  *  *  
8) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego,   w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił  temat  i wniósł  o podjęcie 
uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poinformował, że tematem 
zajmowały się Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku. Komisje wydały pozytywne opinie.  
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę  Nr VII/80/07 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego.  Uchwała   w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny 
radny T.Bińczak. 
  

*  *  * 
Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie obrady wznowił Przewodniczący RM A.Orzechowski. 
 

9) Projekt uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju                        
i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu,                    
w załączeniu do protokołu. 
 Radny Romuald Baranowski omówił projekt uchwały oraz uzasadnił potrzebę  
podjęcia uchwały.  
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poinformował, że Komisja 
Budżetowa  i Rozwoju Gospodarczego  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr VII/81/07 w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju                   
i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.  
Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Bińczak. 

*   *   * 
10) Projekt uchwały w sprawie udzielenia  Prezydentowi Miasta Ełku absolutorium            
z tytułu wykonania budżetu, w załączeniu do protokołu. 

Udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta wynika i zależy od rozpatrzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu za rok ubiegły. Przewodniczący Rady Miasta 
Andrzej Orzechowski przypomniał, że Prezydent Miasta złożył do Rady Miasta 
sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2006 przyjęte Zarządzeniem  Nr 95/07 
Prezydenta Miasta Ełku z dnia 16  marca 2007 roku  w sprawie przyjęcia sprawozdania z 
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wykonania budżetu Miasta Ełk za 2006 rok. Jest pozytywna opinia Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie, do przedłożonego sprawozdania, zawarta w Uchwale Nr 
208/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia  6 
kwietnia 2007 roku.  
Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za rok 2006 i Uchwała Nr 208/2007 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia    kwietnia 2007 roku, 
w załączeniu  do protokołu. 
 Kwestią sprawozdania i absolutorium zajmowała się Komisja Rewizyjna Rady 
Miasta. Komisja Rewizyjna zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie z wykonania 
budżetu miasta za rok 2006 i przyjęła wniosek o udzielenie absolutorium Prezydentowi 
Miasta 

Wniosek Komisji Rewizyjnej wraz z opinią w sprawie udzielenia absolutorium 
dla Prezydenta, Przewodniczący Rady Miasta przesłał  do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie. Wniosek wraz z opinią,  w załączeniu do protokołu. 
Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium został pozytywnie zaopiniowany 
przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Olsztynie. Regionalna Izba Obrachunkowa w 
Olsztynie - Uchwałą Nr 340/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 20 kwietnia  2007 roku w sprawie zaopiniowania 
wniosku w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Ełku za 2006 rok - wydała 
pozytywną opinię. Uchwała Nr 340/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia  20 kwietnia 2007 roku, w załączeniu do protokołu. 

Efektem tych prac jest projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium, który 
po dyskusji zostanie poddany pod głosowanie.  
Kserokopię sprawozdania z wykonania budżetu wszyscy radni otrzymali. Temat 
szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji Rady Miasta. 
Przewodniczący Rady Miasta poprosił o przedstawienie opinii z poszczególnych komisji: 

> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Wioletta Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię  i przyjęła wykonanie budżetu 
miasta za rok 2006. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa  i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że Komisja wydała pozytywną opinię i przyjęła wykonanie 
budżetu miasta za rok 2006. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Romuald 
Baranowski poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię i przyjęła wykonanie 
budżetu miasta za rok 2006. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski – Komisja 
wydała pozytywną opinię i przyjęła wykonanie budżetu miasta za rok 2006. 
> Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wielgat poinformował, że Komisja 
Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 13 kwietnia bieżącego roku po szczegółowej 
analizie wykonania budżetu za rok 2006 wydała opinię i wystąpiła z wnioskiem                       
o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Ełku za rok 2006.  

Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski otworzył dyskusję. 
Radny W.Pieńkowski w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej RP 

Rady Miasta Ełku wyraził opinię do sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2006.   
Między innymi poinformował, że  Klub Radnych jest za pozytywną opinią w sprawie 
wykonania budżetu  za rok 2006. Niemniej Radni Klubu mają kilka uwag do całości 
wykonania budżetu; plan dochodów wynosił 114 mln zł, wykonanie wyniosło ok. 104 
mln zł. Nie wykonano budżetu po stronie dochodów na sumę ok. 10 mln zł. Wydatki 
planowane były na 119.600 tys. zł, wykonanie w granicach 102 mln zł. Faktem jest, że do 
budżetu nie weszły środki przeznaczone na budowę obwodnicy. W związku  z tym 
zarówno po stronie dochodów jak i po stronie wydatków budżet powinien być 
zmniejszony o 10 mln zł. Jeżeli by przyjąć tę poprawkę to faktycznie można przyjąć, że 
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strona dochodowa została wykonana w 100%. Natomiast strona wydatkowa została 
zrealizowana na poziomie 85%, zakładając, że te 10 mln zł wchodziło by do budżetu.               
W liczbach bezwzględnych budżet jest nie zrealizowany na 8 mln zł.  Z jednej strony jest 
to dobrze, dlatego że miasto jest zadłużone, a z drugiej strony jest źle, dlatego, że 
odpowiednio wcześnie nie zareagowano na to. Widać było, że strona wydatkowa nie 
zostanie zrealizowana. Widać było, że postawione założenia  w uchwale budżetowej na 
początku roku nie zostaną zrealizowane i o tyle należało  w odpowiednim czasie budżet 
skorygować. Zaciągnięto kredyt – wprawdzie tylko   w 75% w stosunku do planowanego 
kredytu, ale i tak to było ok. 5 mln zł więcej. W związku z tym powstała nadwyżka 
budżetowa w wys. ok. 2 mln zł, która weszła do budżetu roku bieżącego. Na początku 
b.r. była ona zbędna. W związku z czym można zastanawiać się nad celowością 
ponoszenia kosztów obsługi kredytu,  w kwocie jaka była. Radny zaznaczył, że zeszły 
rok był rokiem specyficznym, gdyż był to rok zmiany kadencji Rady i Prezydenta i to 
mogło spowodować, że nie zareagowano odpowiednio czujnie na pewne sygnały, które 
były widoczne w trakcie roku budżetowego. Radny powtórzył, że Klub Radnych jest za 
udzieleniem absolutorium, ale ma prośbę do Prezydenta Miasta  o pilniejsze reagowanie 
na zmiany  i  prognozy budżetowe do końca 2007 roku.  

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu w omawianym temacie 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Ełku absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu – cytuję: 
“ Na podstawie art.  18 ust. 2 pkt 4) ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591, z późn. zm.) i art. 199  ust. 3 ustawy           
z dnia 30 czerwca 2005  roku o finansach publicznych (Dz. U. Nr 249 poz. 2104,               
z późn. zm.)  -  Rada Miasta  p o s t a n o w i ł a: 
§ 1 
Po rozpatrzeniu sprawozdania Prezydenta Miasta Ełku z wykonania budżetu  miasta za 
rok 2006 oraz zapoznaniu się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej, w wyniku 
głosowania jawnego nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej – udzielić  absolutorium  
Prezydentowi Miasta. 
§ 2 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na tablicy  w Urzędzie 
Miasta Ełku oraz umieszczeniu na stronie internetowej miasta  w Biuletynie Informacji 
Publicznej.” 
 Radni głosując jawnie; 21 głosami “za”, przy 0 głosach “przeciw” i 0 głosach 
wstrzymujących się – jednomyślnie „za” podjęli Uchwałę Nr VIII/82/07 w sprawie 
udzielenia Prezydentowi Miasta Ełku absolutorium z tytułu wykonania budżetu. 
Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny Tomasz 
Bińczak. 
 
Do punktu -9-  
 Projekt  Apelu w sprawie poszerzenia kognicji Wydziału Pracy w Sądzie 
Rejonowym   w Ełku o sprawy   z zakresu ubezpieczeń społecznych, w załączeniu do 
protokołu 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił  temat  i wniósł  o podjęcie 
apelu. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poinformował, że Komisji 
Budżetowa  i Rozwoju Gospodarczego  zaopiniowała pozytywnie projekt apelu. 
 Nie wniesiono zastrzeżeń. 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
apelu w sprawie jak wyżej; 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
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wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli Apel w sprawie poszerzenia kognicji 
Wydziału Pracy w Sądzie Rejonowym w Ełku o sprawy z zakresu ubezpieczeń 
społecznych. Apel w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: 
T.Bińczak i W.Kwiatkowski. 
 
Do punktu -10-  

   Projekt Stanowiska w sprawie podziału środków finansowych na zakup 
świadczeń zdrowotnych  przez Warmińsko- Mazurski Oddział Narodowego Funduszu 
Zdrowia   w Olsztynie, a załączeniu do protokołu. 
 Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski 
poinformował, że pomysł zrodził się na komisji. Omówił propozycję stanowiska oraz 
poinformował o potrzebie podjęcia stanowiska. 
 Nie podjęto dyskusji 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
stanowiska w sprawie jak wyżej; 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli stanowisko w sprawie odziału 
środków finansowych na zakup świadczeń zdrowotnych  przez Warmińsko- Mazurski 
Oddział Narodowego Funduszu Zdrowia   w Olsztynie. Stanowisko w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: T.Bińczak., J.Stradczuk                        
i W.Pieńkowski. 
 
 
Do punktu –11- 
Radny Zbigniew Jędrkiewicz zgłosił następujące interpelacje: 

1) udrożnić i poprawić bezpieczeństwo ruchu z ulicy Armii Krajowej pomiędzy 
budynkami 20 i 22 w ten sposób, że od strony ulicy powinien być jeden kierunek 
ruchu, w kierunku parkingu znajdującego się za tymi budynkami. Wyjazd z tego 
parkingu odbywałby się w kierunku ulicy Orzeszkowej. 

2) Stworzyć jeden kierunek ruchu ulicą Orzeszkową od ulicy Armii Krajowej do 
ulicy Mickiewicza, aby udrożnić komunikację w tej części miasta i jednocześnie 
poprzez to poprawić stan bezpieczeństwa mieszkańców. Również jeden kierunek 
ruchu powinien odbywać się ulicą Wawelską.  

  
 Wiceprzewodniczący RM E.Palczewski zwrócił uwagę na brak dojazdu 
autobusami MZK do Cmentarza Nr 2. Poinformował, że głównie starsi mieszkańcy 
naszego miasta zgłosili problem braku dojazdu komunikacją miejską do tego miejsca. 
Zaproponował rozważyć możliwość uruchomienia linii MZK  od strony  ul. Strefowej  na 
Cmentarz Nr 2. 
 
 Radny T.Makowski podziękował za otrzymaną odpowiedź pisemną na zgłoszone 
wnioski podczas ostatniej sesji.  Zacytował otrzymaną odpowiedź. Radny sprawdził i nie 
zgadza się z tym, że powinny być zamontowane dwa kanałowe miksery wideo, dwa 
kanałowe miksery audio, mikrofony pojemnościowe, że musi być odpowiednie 
oświetlenie sali konferencyjnej oraz że muszą być trzy osoby do obsługi kamer. Można to 
wykonać bezobsługowo,  na zasadzie stacjonarnych kamer.  Radny zwrócił się z 
zapytaniami: 

1) Jakie są koszty tego przedsięwzięcia? 
2) Dlaczego Prezydent Miasta uważa, że aż trzy osoby muszą być do obsługi kamer? 
3) Jaka jest opinia studia ACARD, czy faktycznie potrzebne są miksery? 
4) Kiedy zostały podjęte rozmowy ze Starostwem Powiatowym w tej sprawie? 
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Jeżeli rozważamy techniczne rozwiązanie, radny zaznaczył, że będzie można 
wykorzystać te urządzenia do głosowania w celu  usprawnienia pracy RM. 
 
 Radny I.Podwojski zwrócił się z zapytaniem, czy możliwe jest na odcinku ulicy 
Mickiewicza od ul. Wojska Polskiego do ul. Małeckich ustawienie znaku „zakaz ruchu 
rowerów”, gdyż jest tam ścieżka rowerowa. Jest znak informujący o ścieżce rowerowej, 
ale każdy rower  może również poruszać się ulicą i wtedy żaden samochód nie jest                  
w stanie wyprzedzić rowerzysty, ze względu na  wąski odcinek tej ulicy. 

  
 Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki odpowiadając radnemu 
T.Bińczakowi na zadane pytanie w punkcie 4, poinformował, że zarządzenie dotyczy 
odkupienia od fundacji Mienia Żydowskiego działki położonej przy ulicy Armii 
Krajowej - róg ul. 3-Go Maja, za kwotę  90 tys. zł 
 
Do punktu –12- 
 Wiceprzewodniczący RM W.Kwiatkowski wyraził podziękowanie za wykonanie 
wjazdu przy rzece Ełk na zielony teren i za uzupełnienie brakującego chodnika                   
w ul. Wojska Polskiego. Poinformował, że do Prezydenta Miasta zgłosił ustny wniosek 
dot. zdjęcia tablic informujących o parkingu dla klientów sklepu „Rydzewski” na ulicy 
Orzeszkowej. Parking wykonany został ze środków  Starostwa Powiatowego i Pana 
Rydzewskiego.  Właścicielem terenu jest miasto i w części Pan Rydzewski. Zdaniem 
radnego nieprawidłowością jest, że Pan Rydzewski wiesza tablicę z napisem parking 
tylko dla klientów sklepu. Teren jest ogólnomiejski i jeśli Pan Rydzewski uważa, że 
część terenu jest Jego własnością, to niech wydzieli kilka zatok, zgodnie z powierzchnią  
przeznaczoną proporcjonalnie, a pozostały teren powinien być dostępny wszystkim 
mieszkańcom. Radny powtórnie zgłasza wniosek, aby tablice zostały zdjęte.  
Kolejne zgłoszone wnioski dot.: 
– W związku z nadejściem wiosny radny zgłasza wniosek  dotyczący dokonania 

solidnej kontroli oznakowania pionowego, poziomego i urządzeń bezpieczeństwa 
ruchu. 

– Przed tygodniem  do Naczelnika Wydziału MK radny zgłosił wniosek o podniesienie 
tabliczki (tabliczka z napisem 20m, o wymiarach 20x 80cm)  leżącej prawie na 
chodniku ulicy Koszykowej. Tabliczka przymocowana jest do słupka, ale nie na 
odpowiedniej wysokości. Stwarza ona zagrożenie dla przechodzącej młodzieży               
i dzieci tą ulicą. Sprawa ciągnie się od miesiąca.  

– Pojawiło się wiele bezpańskich psów biegających stadami głównie na oś. Jeziorna. 
Stwarzają one zagrożenie bezpieczeństwa, głównie dzieciom idącym do szkoły. 
Radny prosi o interwencję poprzez np. odłowienie tych psów. 
 

 Radny A.Zawadzki zgłosił  wniosek dot. dania uprawnień dyrektorom szkół do 
przesuwania środków w swoich budżetach między paragrafami. Chodzi o środki poza 
płacowe, żeby za każdym razem dany dyrektor nie musiał zwracać się z prośbą do PM,          
a następnie RM podejmuje uchwałę. Dając takie uprawnienie można zobowiązać  
dyrektora do informowania o danych przesunięciach. 
 
 Radny W.Pieńkowski odniósł się do wniosku zgłoszonego przez radnego 
W.Kwiatkowskiego. Radny zgłasza wniosek przeciwstawny, żeby nie doprowadzać do 
zdjęcia  tablic, a obciążyć Pana Rydzewskiego za zajęcie pasa drogowego.  
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 Przewodniczący RM A.Orzechowski poinformował:  
– do 30 kwietnia b.r. można składać wnioski o środki z rezerwy części oświatowej 

subwencji ogólnej-  na dwie kwestie: 
1) na dofinansowanie w zakresie wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce 
dydaktyczne,  
2) oraz na pomoce dydaktyczne oddanych do użytku pomieszczeń od 1 września do 
31 grudnia 2006 r. lub w pierwszych trzech kwartałach 2007 r. Pan Przewodniczący 
wskazał na halę sportową. 

– do 30 kwietnia b.r. można ubiegać się o dofinansowanie  remontów bieżących w 
obiektach oświatowych. Zdaniem pana Przewodniczącego dobrze byłoby takie 
wnioski złożyć w odpowiednim czasie. 

– wpłynęło postanowienie WSA w Olsztynie w sprawie skargi – sygn.akt II SA 476-
486/07,    w którym WSA postanowił odrzucić skargę, 

– są dwa zawiadomienia z RIO dot. prowadzonego postępowania w sprawie dwóch 
podjętych uchwał na ostatniej sesji dot. przekazania środków do MZK, 

– do 30 kwietnia b.r. powinny wpłynąć oświadczenia majątkowe od wszystkich 
radnych, 

– termin następnej sesji – zgodnie z planem -  29 maja b.r.  Jest prośba od Prezydenta 
Miasta, aby sesja odbyła się 22 maja z powodu złożenia wniosku dot. wykonania 
uzbrojenia na osiedlu Kajki II, 

– w związku z tym, że na jednej z kolejnych sesji będzie podejmowana uchwała o 
zmianach osobowych w stałych komisjach RM, jest prośba do radnych, którzy 
zapisali się do danej komisji, a z  różnych względów nie mogą w jej posiedzeniach 
uczestniczyć, by przemyśleli i wypisali się z tej komisji. Prośba podyktowana jest 
tym, że liczne są komisje i często ze względu na brak quorum nie może ona 
rozpocząć obrad. 

 
  Radny J.Czepułkowski do wypowiedzi pana Przewodniczącego – chodzi o to, że 
radni, którzy określili swoje zainteresowania, aby na nowo zdeklarowali swoją 
przynależność do poszczególnych komisji.  
Radny  poinformował, że od 1 kwietnia b.r. w każdy poniedziałek w godz. 10.00 -14.00 
są pełnione dyżury radnych w Biurze Lewicy i Demokratów, na które serdecznie 
zaprasza mieszkańców miasta. 
 
Do punktu –13- 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski 
zamknął obrady VIII Sesji Rady Miasta w dniu  24 kwietnia 2007 roku o godz. 1415 . 
 
Protokółowała:  

      Przewodniczył: 
Elżbieta Liziewska 

               Andrzej Orzechowski 
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